
سیدجلال حسینی، کاپیتان تیم فوتبال پرسپولیس در 
خصوص شایعاتی که در مورد وضعیت او در پایان فصل مطرح 
می شود و همچنین شرایط تیم ملی در راه جام جهانی 2022 

قطر صحبت کرد. 
 نظرتان در خصوص قرعه کشی تیم ملی در راه 

جام جهانی 2022 قطر چیست؟
ما درباره جام جهانی صحبت می کنیم و در جام جهانی 
همه بازی ها سخت است. نباید به دنبال این باشیم که ببینیم 
حریفان مان چه تیم هایی هستند. در جام جهانی شما بازی آسان 
ندارید و همه تیم ها با نهایت توان و قدرت خود در این مسابقات 
حاضر می شوند. به اعتقاد من تیم ملی تدارک بسیار قدرتمندی 
می خواهد هر چند که این روزها می شنویم که می گویند تیم ملی 
با فلان تیم و تیم های دیگر بازی دوستانه می کند اما چیزی که 
اهمیت دارد این است که باید این تدارکات و بازی های قوی 

تداوم داشته باشد. 
   با مشخص شدن حریفان ایران در جام جهانی به طرز 
عجیبی انتظارات بالارفته به طوری که برخی  ها از همین 
الان صحبت از برد مقابل آمریکا و تساوی با انگلیس 
می کنند! شاید به نوعی باید یاد جام جهانی 2006 بیفتیم 

که آن زمان هــم انتظارات از تیم ملی بی جهت بالا 
رفته بود. 

ببینید بچه های تیم ملی همگی خوب و قوی هستند و 
از طرفی مردم هم از آنها توقع دارند. کار بچه ها در تیم ملی 
بزرگ بوده و همین مساله این توقعات را به وجود آورده 
اما کار واقعا سخت است. عملکرد تیم ملی انتظارات را 

بالابرده و به همین دلیل باید شرایط خوبی برای آنها 
فراهم شود. همه چیز به عملکرد فدراسیون، کادرفنی 
و بازیکنان برمی گردد چرا که تیم ملی برای موفقیت 
نیازمند تدارک خوب است. از طرفی بازیکنان هم باید 
تمرکز خود را بالا ببرند و بدانند که در جام جهانی چه 

می خواهند. 
   6 ماه تا جام جهانی مانده اما به جای 
تدارکات مناسب برای تیم ملی شایعاتی در 

خصوص تغییر کادرفنی وجود دارد!
واقعا نمی دانم در این باره چه باید بگویم. چرا 

دنبال تغییر کادرفنی هستند؟
 شاید به این دلیل که »اسکوچیچ« نام 

بزرگی ندارد. 

کارنامه اسکوچیچ در این مدت مشخص است. چه اسکوچیچ 
در تیم ملی باشد و چه مربی دیگر، کسی کاری برای تیم ملی 
انجام نداده که انتظاری داشته باشیم. باید از حالا برنامه ریزی 
کرد تا به موفقیت رسید. کارشناسان و اعضای کمیته فنی 

می توانند در این خصوص پاسخ بهتری بدهند.
 6 بازی تا پایان لیگ برتر باقی مانده و دوست 
داریم بدانیم نظرتان در خصـــوص شرایط 

پرسپولیس و شانس قهرمانی چیست.؟ 
ما مثل همیشه فقط یک کار باید انجام دهیم 
و آن هم تلاش کردن است. نگاه ما به جدول 
مسابقات نیست بلکه هدف ما این است که 
6 بازی باقیمانده را ببریم. مطمئن باشید 
که تا روز آخر مسابقات امیدوار هستیم و 
عقب نشینی نمی کنیم. تا روز آخر امیدوار 

خواهیم بود. 
 قراردادت آخر فصــــل به پایان 
می رسد. چه برنامه ای بـــرای تمدید 

قرارداد با پرسپولیس داری؟
گفتم که من فقط تمرین می کنم و کارم 
این است که هر روز تمرینات خودم را انجام 
دهم. هیچ تصمیمی در حال حاضر ندارم و تنها 
چیزی که به آن فکر می کنم 6 بازی باقیمانده در 

لیگ برتر است تا بتوانیم قهرمان شویم. 

واکنش »سیدجلال« به پایان قراردادش با پرسپولیس: 

به 6بازیپیشروفکرمیکنم!
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a r m a n m e l i . i r

دیدگــــــاه
۶  فینال تا فتح جام برای »استقلال« 

تیم استقلال در این فصل شرایط خوبی دارد. با توجه به 
اینکه تیم فرهاد مجیدی شرایط بسیار حساسی دارد بهترین 
کار تمرکز بالا روی موفقیت تیم است و نباید وقت کادرفنی 
صرف حرف و حدیث های بیهوده شود. استقلال 6 فینال تا 
پایان لیگ برتر دارد و باید با موفقیت از زمین خارج شود تا 
پس از چندین فصل جشن قهرمانی بگیرد. حفظ اتحاد و 
فاصله گرفتن و دوری کردن از حواشی بهترین تدبیر است. 
هیچ مجموعه ای بدون حاشیه نیست و استقلال هم به عنوان 
باشگاهی مطرح که مجموعه ای عظیم محسوب می شود، 
مستثنی نیست و در برخی حواشی را در کنار خود می بیند. 
در مورد اتفاقی که برای »پین« و فرهاد مجیدی رخ داده هم 
مدیریت باشگاه باید به سرعت ورود کند و هر گونه مساله ای را 
از بین ببرد تا تیمی که بخت اول قهرمانی است آسیب نبیند. 
طبیعتا در همه جبهه ها باید جنگید تا حق تیم را گرفت و 
برخی نیز تلاش می کنند تا برای تیم ایجاد حاشیه کنند. 
اعتقادم این است که با روش های دیگری غیر از برخوردهای 
سرمربی استقلال، امکان گرفتن حق این تیم وجود دارد. 
مجیدی در قیاس با سال های قبل تجربه بیشتری پیدا کرده و 
با آگاهی و مدیریت بهتری با مسائل مختلف برخورد می کند. 
هر چند هنوز هم او نیاز به دقت بیشتری در مواجهه با حوادث 
مختلف دارد تا تیم کمتر اسیر حاشیه شود. شاید دو سال دیگر 
که تجربیات بیشتری نصیب سرمربی استقلال شد او درباره 
حوادث مختلف برخوردهای مناسب تری داشته باشد. 6 فینال 
تا فتح جام برای استقلال باقی مانده و اولین بازی با سپاهان 
در اصفهان خواهد بود. هر بازی ۳ امتیاز دارد و چون سرنوشت 
قهرمانی آبی پوشان در دستان خودشان است نباید امتیازی 
از دست بدهند تا به هدفی که برای آن زحمت کشیده اند 
دست یابند. برتری های متوالی باعث خواهد شد تا استقلال 
در دو هفته پایانی دغدغه ای برای کسب قهرمانی نداشته 
باشد. سپاهان تیم کامل و آماده ای است و بازی منسجمی 
ارائه می کند. نماینده ایران در لیگ قهرمانان آسیا شمرده 
می شود و باید با حداکثر آمادگی با چنین تیمی بازی کرد. 
حریفی که فرصت طلب است و اگر چه بختی برای قهرمانی در 
لیگ برتر ندارد اما همواره حریف سرسختی برای سرخابی ها 
بوده و تلاش می کند تا بهترین عملکرد را به نمایش بگذارد. 
استقلال در این فصل نتایج بسیار خوبی گرفته و از آمادگی 
بالایی برخوردار است. برای دیدار با سپاهان مصدومی ندارد و 
در پایانی هفته بیست  چهارم شکستی را تجربه نکرده است. 
آبی پوشان راه گل نخوردن را بلد شده اند و در کارهای تدافعی 
عناصر خط دفاع به خوبی یکدیگر را پوشش می دهند. آمارهای 
بسیار خوبی در این فصل ثبت شده و در حال ارتقاست. 
استقلال رکورد شکست ناپذیری را در اختیار دارد و اگر در 6 
بازی پایانی نیز برابر تیمی مغلوب نشود حدنصاب بی نظیری 
را در تاریخ لیگ برتر ثبت خواهد کرد. نتایج خوب این فصل 
شرایط روحی روانی استقلال را برای دیدار با همتای اصفهانی 
بهتر کرده و برگ برنده ای برای این تیم محسوب می شود. 
سپاهان با وجود آنکه تیم پرمهره ای است اما پرنوسان ظاهر 
شده و سینوسی نتیجه گرفته است. به نظرم استقلال بتواند در 

اصفهان نتیجه مطلوبی برابر سپاهان کسب کند. 

تسنیم: مهاجم مصدوم تیم فوتبال پرسپولیس برای 
سفر به قطر در انتظار تصمیم این باشگاه برای تامین مبلغ 
هزینه این سفر است. عیسی آل کثیر مهاجم تیم فوتبال 
پرسپولیس سرانجام پس از کش و قوس های فراوان حاضر 
شده است تا پای مصدوم خود را به تیغ جراحان بسپارد. در 
همین زمینه نیز هفته گذشته اعلام شد این بازیکن برای عمل 
جراحی در روزهای آینده به کشور قطر سفر خواهد کرد تا 
هرچه زودتر دوران نقاهت خود را سپری کند. عمل جراحی 
آل کثیر در کشور قطر چیزی حدود 004 میلیون تومان برای 
او هزینه خواهد داشت که این بازیکن به همین دلیل از باشگاه 
پرسپولیس درخواست دریافت این مبلغ را کرده است تا بتواند 
طی روزهای آینده برای عمل جراحی راهی کمپ.اسپایر قطر 
شود. موضوعی که تاکنون پاسخی نداشته و ظاهرا آل کثیر 
همچنان از باشگاه پرسپولیس پیگیر دریافت این مبلغ و سپس 

سفر به کشور قطر است. 

فوتبــالداخلــی

ستارهمدانی
کارشناس فوتبال 

ملی پوش سابق فوتبال اظهارکرد که به خاطر نامهربانی ها و 
بی توجهی هایی که مسئولان به او داشته اند، خانه نشین شده و 
حتی چند ماهی است که دیگر فوتبال نگاه نمی کند. ابراهیم 
تهامی گفت: در پنج ماه اخیر هیچ بازی فوتبالی را نگاه نکرده ام و 
ترجیح دادم در اتاقم، تنها بنشینم. من از تمام مسئولان ورزشی 
و سیاسی استان خوزستان گله مندم زیرا به من بی توجهی شده 
است و به نوعی من را فراموش کرده اند. وی بیان کرد: مردم به 
من لطف دارند و من را اسطوره خطاب می کنند اما آیا این نوع 

رفتار با یک اسطوره است و اسطوره باید در خانه اش بنشیند و 
بعد مسئولان و مدیران باشگاه ها نسبت به من بی تفاوت باشند؟ 
من از روزهای خوب زندگی ام برای فوتبال و شادی دل مردم 
استانم گذشتم و اصلا درست نیست که با بی توجهی ها به من 
ظلم شود و تا چه وقتی قرار است من خانه نشین باشم و بعد 
غریبه ها در فوتبال خوزستان مشغول به فعالیت باشند. این 
پیشکسوت عنوان کرد: در خوزستان به پیشکسوت اهمیت 
داده نمی شود و در این مدت کسی سراغ من را نگرفت. آیا از نظر 

وجدانی درست است که ابراهیم تهامی خانه نشین باشد؟ من 
فوتبالیستی بودم که زحمت کشیدم و درست نیست که شرمنده 
همسر و فرزندانم شوم. وی افزود: همین الان هم وقتی در بین 
مردم حاضر می شوم یا زمانی که برای تمرین به زمین فوتبال 
می روم از نوجوان گرفته تا پیشکسوت وقتی من را به آنها معرفی 
می کنند، همه احترام می گذارند و با من عکس می گیرند. تهامی 
اظهارکرد: به خاطر بی مهری مسئولان از فوتبال دلزده شده ام و 
دیگر فوتبال نمی بینم. اگر فردا روزی فوت کردم، تمام مسئولان 
خوزستان جمع می شوند و برای من دسته گل بزرگ می آورند و 
آیا آن موقع به درد من می خورد؟ متاسفانه الان قدر پیشکسوت 

را نمی دانیم و بعد از مرگش از او یاد می کنیم.

ابراهیم تهامی: دیگر فوتبال نمی بینم!

آرمان ملی: دیدار 2 تیم »آلومینیوم اراک« و »نساجی 
مازندران« از مرحله فینال جام حذفی روز چهارشنبه 7 
اردیبهشت ماه ساعت 20و۳0 در ورزشگاه آزادی برگزار می شود. 

 پیش بازی 
دیدار فینال جام حذفی فوتبال کشورمان بین تیم های 
فوتبال نساجی مازندران و آلومینیوم اراک در ورزشگاه آزادی 
تهران برگزار می شود. 2 تیم برای نخستین بار موفق شده اند به 
فینال جام حذفی راه یابند و با کسب عنوان قهرمانی می توانند 
جواز حضور در مسابقات لیگ قهرمانان را کسب کنند. نساجی 
برای رسیدن به فینال جام حذفی در دور یک شانزدهم نهایی 
آرمان گهرسیرجان را با یک گل مغلوب کرد. در دور یک هشتم 
آنها توانستند با نتیجه ۳ بر یک از سد گل گهر سیرجان عبور 
کنند. در دور یک چهارم نهایی شاگردان ساکت الهامی پس از 
۱20 دقیقه بازی با استقلال به تساوی بدون گل رسیدند و در 
ضربات پنالتی موفق شدند با نتیجه ۵ بر 4 پر افتخار ترین تیم 
جام حذفی را در ورزشگاه آزادی شکست دهند. نساجی به دلیل 
تعمیر ورزشگاه شهید وطنی قائمشهر در دور نیمه نهایی مجبور 
شد در ورزشگاه آزادی از مس کرمان میزبانی کند و در حالی که 
تصور می شد این دیدار به ضربات پنالتی کشیده خواهد شد، اما 
داور در دقیقه ۱۱۸ بازی یک پنالتی به سود نساجی اعلام کرد 
و حامد شیری، بازیکن باتجربه نساجی موفق شد از روی نقطه 
پنالتی دروازه مسی ها را باز کند تا برای نخستین بار نساجی به 
فینال جام حذفی راه یابد. ساکت الهامی در سال ۱۳۹۹ نیز 
موفق شده بود، با تراکتور به فینال جام حذفی راه پیدا کند 
و در این دیدار توانست استقلال را با نتیجه سه بر 2 شکست 

دهد تا برای دومین بار تراکتوری ها قهرمان جام حذفی شوند. 
در سوی مقابل آلومینیوم اراک این فصل را با رسول خطیبی 
آغاز کرد و نتایج نسبتا خوبی نیز در لیگ کسب کردند، اما 
اراکی ها در نیم فصل دوم لیگ برتر عملکرد ضعیفی داشتند و 
هیات رئیسه آلومینیوم خطیبی را به دلیل کسب نتایج ضعیف 
از سمتش برکنار کرد و مهدی رحمتی جایگزین او در این تیم 
شد. آلومینیوم برای رسیدن به فینال جام حذفی راه سخت تری 
نسبت به نساجی در پیش داشت. آنها در دور یک شانزدهم 
نهایی توانستند فجرسپاسی شیراز را با 2 گل شکست دهند. 
در دور یک شانزدهم نهایی در ۱20 دقیقه بازی با سپاهان به 
تساوی یک بر یک رسیدند، اما آنها در ضربات پنالتی موفق 
شدند، با نتیجه 4 بر ۳ از سد حریف خود عبور کنند. در دور یک 
چهارم نهایی شاگردان رحمتی در ورزشگاه آزادی دست به کار 
بزرگی زدند و موفق شدند پرسپولیس را با نتیجه ۳ بر 2 مغلوب 
کنند تا یکی از مدعیان اصلی قهرمانی این جام را از دور رقابت 
کنار بزنند. آلومینیومی ها در نیمه نهایی با یک گل خلیج فارس 
ماهشهر دسته دومی که در این رقابت ها شگفتی ساز شده بود را 
شکست دادند و به فینال جام حذفی صعود کنند. مهدی رحمتی 
که مدت زیادی از خداحافظی اش از دنیای فوتبال نمی گذرد، 
می تواند با غلبه تیمش بر نساجی مازندران، نخستین قهرمانی 

خود در قامت سرمربی را تجربه کند. 
 داوران

با اعلام کمیته داوران محمدحسین زاهدی فرد به عنوان داور 
و هادی طوسی به همراه علی احمدی به عنوان کمک های وی 
قضاوت این بازی را برعهده دارند. همچنین مرتضی منصوریان 

داور چهارم و مسعود مرادی به عنوان ناظر داوری برای این بازی 
انتخاب شده اند.
 هواداران

با اعلام روابط عمومی باشگاه نساجی مازندران، طی 
تصمیمات اتخاذشده در جلسه شورای تامین استان تهران، 
سهمیه اولیه هواداران نساجی در زمان حاضر ۱7 هزار و ۵00 
نفر تعیین شده است. البته همین تعداد سهمیه هم برای 

آلومینیوم در نظر گرفته شده است. 
 نظر مربی نساجی 

مصطفی صداقت، مربی نساجی در نشست خبری قبل این 
دیدار با توجه به محرومیت ساکت الهامی و غیبت این مربی در 
این کنفرانس مطبوعاتی اظهارکرد: همیشه بازی فینال حساس 
و هیجان انگیز بوده است. دو تیم با شرایط خاص به فینال 
رسیده اند و تیم های مدعی را حذف کرده اند. قطعا این بازی، 
یکی از بازی های مهیج و حساس خواهد بود. او در پاسخ به این 
سوال نساجی در صورت قهرمانی، شرایط لازم را برای حضور در 
آسیا دارد؟ گفت: درباره جزئیات باید مدیریت باشگاه صحبت 
کنند. همچنین گفته شده که مشکلات باید برطرف شود و فکر 
نمی کنم مشکل خاصی وجود داشته باشد. صداقت خاطرنشان 
کرد: بعد بازی با مس کرمان، تمام مدیران نساجی تاکید کردند 
که تیم باید آرامش داشته باشد تا از فینال جام حذفی لذت ببریم. 
ساکت الهامی تاکید داشته است که باید از بازی لذت برد. باید از 
این فرصت برای نمایش کیفیت فوتبالی مان استفاده کنیم. شک 
نکنید که اتفاقات خوبی رخ خواهد داد. آقای حدادیان بار تیم را 
یک تنه به دوش کشیدند و باید در شهرهای مختلف بازی ها را 
برگزار می کردیم. این فینال یک هدیه به مجموعه تیم بود و یک 
هدیه به هواداران بود که حتی نتوانستند یک جلسه تمرینی تیم 
را ببینند. ما برای رسیدن به این رویا خیلی تلاش کردیم و ما 
به هواداران این قول را می دهیم که مانند یک جنگجوی مبارز 

تمام تلاش خود را می کنیم. 
 صحبت های مربی آلومینیوم 

همچنین وحید فاضلی، مربی تیم فوتبال آلومینیوم در 
نشست خبری پیش از فینال جام حذفی گفت: به تیم خوب 
نساجی بابت حضور در فینال جام حذفی تبریک می گویم. 
خوشحالیم که دو تیم ریشه دار و پرهوادار فینال جام حذفی 
را برگزار خواهند کرد و امیدوارم در یک نبرد جوانمردانه، هر 
تیمی که لیاقت  بیشتری داشته باشد، پیروز میدان شود. نساجی 
شایسته حضور در فینال بوده و مسیر سختی را تا فینال پیش 
برده است. او ادامه داد: ما شناخت خوبی از تیم نساجی داریم. 
در رقابت های جام حذفی، مهم ترین فاکتور استقامت ذهنی 
است و هر تیمی که این مساله را تا فینال رعایت کند، می تواند 
به موفقیت برسد. ما سعی کردیم از بعد بازی مقابل پرسپولیس، 
یک فضای آرامی برای تیم فراهم کنیم و بازیکنان را برای این 
بازی آماده کنیم. بازیکنان بازخورد خوبی به ما دادند و ما 
سخت تلاش کردیم و وقت گذاشتیم تا کمک های لازم صورت 
بگیرد و امیدوارم بتوانیم به ایده آل های خود برسیم. فاضلی 
در پاسخ به این سوال که آیا آلومینیوم در صورت قهرمانی، 
شرایط لازم را برای حضور در آسیا دارد؟ ادامه داد: تیم ما به 
لحاظ سخت افزاری و نرم افزاری شرایط حضور در آسیا دارد و 
زیرساخت خوبی دارد. در برخی جزئیات مشکل وجود دارد که 

آنها هم قابل حل است. 

مهدی قائدی در امارات وارد حاشیه شده 
تا جایی که شایعاتی مبنی بر دیپورت وی 
به گوش می رسد. عباس چمنیان کارشناس 

فوتبال در این خصوص صحبت کرد. 
 درباره حواشـــی پیش آمده برای 

مهدی قائدی چه نظری دارید؟
مهاجم سابـــق استقلال اولین بازیکن 
مستعدی نیست که از فوتبال حرفه ای فاصله 
می گیرد و آخرین هم نخواهد بود. دلیل 
خارج شدن این قبیل بازیکنان از جاده ترقی 
فقدان آموزش در سطوح پایه است. امثال 
قائدی معمولی نیستند و به خاطر قابلیت های 
فنی بالایی که دارند خیلی زود در کانون 
توجه قرار می گیرند و اگــر مراقب نباشند 
اسیر شهرت می شوند. مسائل متعددی 
برای بازیکنان شاخص وجود دارد که هر 
کدام از آنها به تنهایی می توانند برای بازیکن 
مشکل ساز شوند. بازیکنان جوانی که هنوز 
تجربه پیدا نکرده اند و به پختگی نرسیده اند 
اگر پایگاه اجتماعی مشخصی نداشته باشند 
درآمد بالا برای آنها آفت مالی خواهد بود و 
دچار لغزش های متوالی می شوند و از مسیر 

رشد و ترقی خارج می شوند. 
 قائدی استانداردهای جهانی برای 

پیشرفت را دارد؟
ارتقای  برای  استانداردها  یکسری   
فوتبالیست ها تعریف شده و از آنها پیروزی 
می شود. در کنار مسائل فنی، موارد ذهنی 
ظرفیت های لازم را برای زندگی حرفه ای 
یک بازیکن ایجاد می کند. در گذشته علی 
دایی، جواد نکونام، مهدی مهدوی کیا، وحید 
هاشمیان، مسعود شجاعی، اشکان دژآگه 
و... به فوتبال ایران اعتبار دادند و در تیم های 
باشگاهی خود نمایش های درخشانی ارائه 
کردند. ضمن اینکــه در حال حاضر علیرضا 
جهانبخش و نفراتی چون علی قلی زاده و اللهیار 
صیادمنش نمایش های خوبی دارند. شرط 
موفقیت در زمینه استعدادپروری آموزش و 
ایستادن روی اصول حرفه ای است. با قاطعیت 
می توان فوتبالیست بزرگ پرورش داد که باعث 
ساختن شخصیت حرفه ای بازیکنان می شود. 
برخورد با بازیکنان مستعد بعضا هزینه گزافی 
دارد اما به سایر بازیکنان هشدار می دهد تا 
جدیت بیشتری داشته باشند. بازیکنی با 
شاخصه های مهدی قائدی در شرایطی به 
تیم کمک می کند که تمرکز کافی را برای 
خدمت به تیم داشته باشد و وقتی در اختیار 
تیم نیست سرمربی وی به صراحت می گوید 
او بیشتر به تفریح مشغول است و احتیاجی به 
چنین بازیکنی ندارد. اگر تلنگری که به چنین 
بازیکنی زده می شود او را به خود آورد باردیگر 
برای تیم به بازی گرفته می شود و در غیر این 
صورت دیگر نفرات جای او را پر خواهند کرد. 

گفـــتوگـــو

»گرا.پی شه« سرمربی تیم ملی  
هندبال ساحلی شد

هدایت  برزیلی  سرمربی  یک  ایسنا: 
تیم ملی هندبال ساحلی بزرگسالان ایران و 
مدیرفنی تیم ملی هندبال ساحلی نوجوانان 
ایران در رقابت های قهرمانی جهان 2022 را 
به عهده گرفت. فدراسیون هندبال از جذب 
آنتونیوگراپی شه برزیلی به عنوان سرمربی 
تیم ملی هندبال ساحلی ایران در رقابت های 
قهرمانی جهان 2022 خبر داد. بر همین اساس 
پرافتخارترین سرمربی هندبال ساحلی جهان 
با قراردادی به عنوان سرمربی تیم ملی هندبال 
ساحلی بزرگسالان و مدیر فنی تیم ملی هندبال 
ساحلی نوجوانان ایران در رقابت های قهرمانی 
جهان 2022 انتخاب شد. آنتونیو گرا پی شه 
در طول ۸ حضورش در رقابت های قهرمانی 
جهان ۵ عنوان قهرمانی دارد. همچنین از ۵ بار 
حضور در مسابقات ورلد گیمز سابقه کسب سه 
عنوان قهرمانی را دارد. در کارنامه سرمربیگری 
او ۵ عنوان قهرمانی قاره ای نیز به چشم می خورد 
و این مربی نامدار جهان سابقه یک قهرمانی در 
بازی های ساحلی جهان را نیز دارد. همچنین 
براساس مذاکرات صورت گرفته قرار است آنتونیو 
گرا پی شه در طول حضور در ایران دوره های 

آموزشی و مربیگری را نیز برگزار نماید.

خارجازمستطیلسبز

عباس چمنیان: 
 »قائدی« 

 اولین بازیکنی نیست 
که اسیر حاشیه می شود!

خـــبر
 تاریخ سازی دختر تنیس باز 

در گرنداسلم
یک  به  دست  ایران  تنیس باز  دختر 
تاریخ سازی دیگر زد و نامش جزو بازیکنان 
حاضر در دومین گرند اسلم سال 2022 
ثبت شد. مسابقات تنیس رولان گاروس 
فرانسه که دومین گرنداسلم در سال 2022 
محسوب می شود از 2۹ ما تا 4 جون )۸ تا 
۱4 خرداد( برگزار می شود. در بخش جوانان 
ایران یک نماینده دارد و مشکات الزهرا 
صفی دختر تاریخ ساز تنیس ایران در این 
گرنداسلم حضور دارد. طبق اعلام فدراسیون 
جهانی تنیس، نام صفی در جدول مقدماتی 
مسابقات قرار دارد. صفی پیش از این هم در 
گرنداسلم استرالیا حضور داشت که توانست 
تاریخ سازی کند و اکنون دوباره اتفاق تاریخی 
دیگری را رقم زد. برای اولین بار است که ایران 

در رولان.گاروس جوانان نماینده دارد. 

تقابل »نساجی« و »آلومینیوم« برای قهرمانی در جام حذفی 

فینال اولیـــــن ها 

      هوادار
دوشنبه شب در کرمان ملوان تنها نبود. تعداد زیادی 
از تماشاگران این تیم از انزلی خود را به کرمان رسانده 
بودند. فاصله بین دو شهر نزدیک به 1300 کیلومتر است. 
حضور ملوان با هواداران وفاداری که دارد باعث ورود شور 

به لیگ برتر خواهد بود. 

           کلین شیت
دیدار دوستانه تراکتور و گل گهر در حالی با پیروزی 
شاگردان امیر قلعه نویی خاتمه یافت که محسن فروزان 
در درون دروازه گل گهر قرار داشت. او در این بازی موفق 
شد دروازه اش را بسته نگه دارد تا با روحیه خوب پای به 

زمین بگذارد. 

               قرارداد
باشگاه استقلال با یک بانک قرارداد همکاری امضا 
کرد. در مراسم عقد قرارداد باشگاه استقلال با این بانک 
مصطفی آجورلو، محمد مومنی، حجت کریمی از اعضای 
هیات مدیره و همچنین فرشید سمیعی معاون حقوقی 

حضور داشتند. 

ت
شــ

سنو
عک

هافبک فرانسوی تیم فوتبال منچستریونایتد 
اقدامی انجام داد که به شایعه خروج او از این تیم 
در پایان فصل جاری دامن زد. نشریه دیلی میل 
انگلیس اعلام کرد که پل .پوگبا با خروج از گروه 
واتساپی بازیکنان منچستریونایتد، عملا به اطلاع 
همه آنها رسانده است که در پایان فصل دیگر 
هم تیمی آنها نخواهد بود. بحث جدایی پوگبا از 
منچستریونایتد از مدت ها پیش مطرح بوده اما 
امسال با توجه به عدم تمدید قرارداد او که تنها 
تا پایان فصل اعتبار دارد، جدایی او محتمل تر 
از هر زمان دیگری به نظر می رسد. خروج پوگبا 
از گروه واتساپی بازیکنان من یونایتد هم این 
موضوع را به نوعی تایید می کند. طبق گزارش 
دیلی میل، پوگبا پس از اعلام این خبر 
به هم تیمی هایش که در پایان فصل 
بازیکن آزاد خواهد شد، از گروه 
واتساپی تیم خارج شده است. او 
همچنین به هم تیمی هایش 
گفته است که از دو تیم 

هم پیشنهاد دارد. 

بیــنالمــلل


